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Het ontwerp voor een nieuw op te richten tenniskantine bij de Tennisclub Handel is al een aantal 
keer terugverwezen in verband met ruimtelijke eisen. Wij begrijpen niet goed waarom dit verzoek zo 
terughoudend wordt opgepakt. De tennisclub maakt nu nog gebruik van enkele noodunits. Gevraagd 
wordt om ruimtelijke medewerking om het initiatief te realiseren, en een volwaardige accommodatie 
mogelijk te maken. 

1. Wordt er voldoende meegedacht met initiatiefnemer om de tenniskantine mogelijk te 
maken? U bent het toch met ons eens dat het perspectief moet zijn, hoe we dit voor elkaar 
kunnen krijgen?

2. Wij begrijpen dat een aantal aspecten aangetoond op orde moet zijn. Maar vanwaar een 
dusdanig strikte toetsing op het aspect beeldkwaliteit? Het gebied wordt omringd door bos, 
weiland en sportvelden…

3. Wij begrijpen uit een aangereikt gespreksverslag dat gemeente en initiatiefnemer nog met 
elkaar in overleg zijn. Wat is de stand van zaken?

Namens de fractie Dorpspartij,
Bart van Oort


